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                                             IZVOD IZ ZAPISNIKA 
 

s 3. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ante Kovačića,  Zlatar održane dana 12. srpnja 

2021. godine u  Osnovnoj školi u Zlataru. 

                                              

Prisutni članovi Školskog odbora: Nataša Sovec, Mirla Lebić Popov, Andrija Kiseljak, Jasna      

                                                       Polanović, Mirjana Bajzek  i Željko Slunjski     

Odsutan član Školskog odbora: Viktor Brežnjak                                                                                                                                                                                                                           

Ostali prisutni: Marijan Posarić, ravnatelj škole 

                         Marina Getz Benko, voditeljica računovodstva 

                         Danica Jakšić, tajnica škole 

                                                                   

 

                                        D n e v n i    r e d: 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s 2. sjednice Školskog odbora 

2. Prihvaćanje Financijskog izvještaja škole za razdoblje od 1.1.2021. do 30.6.2021. 

godine 

3. Donošenje  odluke  o  uvođenju  produženog  boravka  od   školske  godine 

2021./2022. 

4. Kadrovska problematika škole 

        5.   Pitanja i prijedlozi 

               

         

                                                               Ad 1. 

 

             Školski odbor jednoglasno je prihvatio Zapisnik sa svoje 2. sjednice. 

 

                                                               Ad 2. 

               

             Jednoglasno je prihvaćen Financijski izvještaj škole za razdoblje od 1. siječnja do 30. 

lipnja 2021. godinu. 

 

                                                              Ad 3. 

                                         
             Školski odbor jednoglasno je donio odluku o uvođenju produženog boravka u 

Osnovnoj školi Ante Kovačića, Zlatar od školske godine 2021./2022.  

             Na odluku o uvođenju produženog boravka škola će tražiti suglasnost Ministarstva 

znanosti i obrazovanja. Nakon dobivene suglasnosti škola će pokrenuti natječajni postupak za 

zapošljavanje učitelja/ice razredne nastave za rad u produženom boravku. 

      

                                                              Ad 4. 

   

             Školski odbor je informiran da je škola dobila od Ministarstva znanosti i obrazovanja 

suglasnost za zapošljavanje spremačice na pola radnog vremena.  

             Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za raspoređivanje zaposlenice Željke 

Bingule, kuharice na pola radnog vremena u PŠ Martinščina, na radno mjesto spremačice na 

pola radnog vremena u PŠ Martinščina. Od 1. rujna 2021. godine zaposlenica će obavljati 

pola radnog vremena poslove kuharice i pola radnog vremena poslove spremačice u PŠ 

Martinščina na neodređeno vrijeme.     

                                               

                                                                 Ad 5. 
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          Ravnatelj škole informirao je Školski odbor da se planira u PŠ Martinščina zamijeniti 

stara peć za centralno grijanje kako bi se smanjili troškovi grijanja te da će sutra doći 

stručnjak koji će predložiti novo rješenje. 

 

Zapisničarka                                                                        Predsjednica Školskog odbora 

Danica Jakšić                                                                            Nataša Sovec, dipl. pov. 


